
 
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde i  
Hertugbyens Udviklingsforum 

i Augustenborghallerne i ”Glasburet” 
 
 

Onsdag den 21. juni 2023, kl. 18.00 
 

Dagsorden 
 
1) Godkendelse af maj referat. 
 
2) Økonomi v/kasserer 
Sidste periode har der været udgifter til gangbro/Vandski projektet, og diverse 
 
3) Status/evaluering på projekter (bordet rundt) 
• Badehusene (Bent, Steffan og Jeanette) 
Møde med Naturstyrelsen den 17.7.2023 om Naturstyrelsens lodsejertilsagn 
• Fugletårn (Karen Marie og Poul) 
Se bilag fra Sønderborg kommune. KM og Poul holder løbende møde med Kommunen. Der 
overvejes at indkøbe nogle bænke til stien. 
• Sundhedshus (Karen Halskov, Steffan og Jeanette) 
Har været i medierne, og Region og kommune overvejer placering af huset. Sagen forsætter efter 
sommer, med kommunen (Ditte Lauritzen). 
• Havnen (Karen Marie, Peter, Steffan) 
Havneoplægget er blevet godkendt af Sønderborg Kommune den 14. juni. Havnen bliver udbudt 
til salg efter sommerferie og der udarbejdes en ny lokalplan for området.  
• Gangbro (Jeanette og Steffan) 
Færdiggørelse af gangbroen forsætter i august. 
Der var ikke stemning for at betale for et udekøkken på vandskiklubbens område. 
 
4) Sankthans 
Jeanette orienterer fra seneste møde med brandværnet, Als Udlejning og Augustenborg Garden Café og 
Bistro. 

Kl 18.00 
• Solcelle fakkeloptog. 5. klasserne går optog  
• Heks med tøj ild. 
• 5 kunstnere fra Woodsculpture, kommer deltager til spisning på projekt cafeen. 

 
 
5) WoodSculpture 
24. juni, kl. 12:30 (overdragelse af skulpturer v/ Trine Fangel) 
Karen Marie og Poul deltager i overdragelsen af vores skulptur.  
 
6) Evt. 
Augustenborg Sejlklub vil gerne låne en julehytte som byttebørs på havnen. Bent taler med Jane, hvor 
hytterne står. 

SSP 

https://hertugbyensudviklingsforum.dk/wp-content/uploads/2023/06/Referat-fra-HU-moede-23-05-23.pdf

